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ابوالفضل پورعرب، می گوید تلویزیون زیاد از 
او خوشــش نمی آید و مدیرانش علاقه ای به او 
ندارند. به گزارش مهر ابوالفضل پورعرب، بازیگر 
باسابقه سینما و تلویزیون که پس از سال ها فیلم 
»چند می گیری گریه کنی؟۲« را به عنوان بازیگر 
بر پرده سینماها دارد، درباره حضور در این فیلم 
گفت: »قســمت اول این فیلــم در دفتر آقای 
توکل نیا ساخته شده بود و قرار شد قسمت دوم 
آن هم ساخته شود که ماجرای کرونا پیش آمد 
که شــرایطش برای همه ناآشنا و غریب بود. در 
همین وضعیت این فیلم ساخته شد و در نوبت 
اکران قرار گرفت تا کرونا تمام شود. این شرایط 
نه فقط فیلم »چند می گیری گریه کنی؟۲« که 
سایر فیلم ها را هم تحت الشعاع قرار داد. ویروسی 
که از چین آمد و تمام ســینما، تمام جامعه و 

تمام دنیا تحت تأثیر آن قرار گرفت.« او افزود: »با 
تمام این ها فیلم حالا به اکران رسیده، سوال این 
است که حالا تکلیف چیست؟ آیا نباید این فیلم 
تبلیغ داشــته باشد؟ آیا نباید اطلاع رسانی شود 
که کرونا تا حدود زیادی مهار شده و می توان در 
سینماها به تماشای فیلم نشست؟ چه تبلیغاتی 
امروز در این زمینه می شود؟ بحث این است که 
سینمای ما امروز چه تأثیری در جامعه دارد؟ چه 
من بازی کنم چه نکنم. سریال ها چگونه ساخته 
می شود و متعلق به کیست؟ به من هم پیشنهاد 
می شــود اما رویم نمی شــود برخی از آن ها را 
قبول کنم. البته غیر از تلویزیون که زیاد از من 
خوشش نمی آید و مدیرانش خیلی علاقه ای به 
بنده ندارند.« پورعرب ادامه داد: »بالاخره امروز 
عده ای مثل من خیلی کم کار شــده اند و فرقی 

نمی کند در سینما و یا تئاتر کاری داشته باشیم 
یا نه. عده ای اما هســتند که در تمام شبکه های 
تلویزیــون هم حضــور دارند و بــه قول برخی 
زندگی لاکچری هم دارند. بچه های قدیمی تر که 
ســال های سال تجربه بازیگری داشتند اما کجا 
هســتند؟ آیا باید سراغ تبلیغ چایی بروند؟ من 
از این وضعیت خجالت می کشم و اگر می بینید 
که هر از گاهی در فیلمی بازی می کنم به دلیل 
اصرار دوستان است.« او با تأکید بر این که قصه 
مناسبی در فیلم ها و سریال های امروز نیست و 
مدام همه به دنبال اسپانســر برای کار هستند 
امروز دســت  گفت: »بیلبوردهای ســینمایی 
کیســت؟ همین فیلم های ســینمایی که الان 
در حال اکران اســت، تبلیغات مناسب ندارند. 
مدیران ســینمایی و فرهنگی کشور هم گویی 
در خواب هســتند. ما از مــردم خود هم عقب 
افتاده ایــم. مردم جلوتر از مــا می روند. از همه 
خواهش می کنم قدری به فکر مردم و فرهنگ 
این جامعه هم باشید. همه اش که نمی شود وقت 
و انرژی صرف اختلاس و آقازاده ها بشود!« این 
بازیگر با اشاره به گزیده کاری خود افزود: »سن و 
سال من بالا رفته و دیگر نمی توانم نقش جوان 
۲۰ ســاله را بازی کنم! توان جسمی برای بازی 
در فیلم های زیاد را ندارم و در عین اینکه دیگر 
اشــتیاقی هم برای این کار نــدارم. کدام فیلم 
می خواهد نظر من را به خود جلب کند؟ شــما 

فکر می کنید من کم پیشــنهاد داشته و دارم؟ 
فیلم ها هــم دیگر فیلم های قدیم نیســت که 
ریشــه ای داشته باشــند، البته نه همه فیلم ها. 
بیشــتر فیلم ها دیگر از جنس فیلم هایی که ما 
در قدیم بازی می کردیم و فرهنگ و ســرگرمی 
همزمان در آن ها بود، نیست.« بازیگر »غریبانه« 
درباره تجربه حضور خود در سریال »شهرزاد« و 
موضع اش نسبت به پرونده مالی تهیه کنندگان 
این ســریال هم گفت: »من هنوز بالغ بر ۱۰۰ 
میلیون تومان از این پروژه طلبکارم و شکایتی 
هم بابت آن نکرده ام. به روی شــان هم نیاوردم. 
اگر کسی راست می گوید پول های اختلاس شده 
را به حســاب بیت المال بازگرداند، چرا به دنبال 
دستمزد هنرمندان هســتید؟ چرا کسی سراغ 
اینترپل را نمی گیرد تا پول های اختلاس شــده 
خارج از کشور به حســاب مردم بازگردد؟ چرا 
وقتی می توانید ریگی را در آسمان شکار کنید، 
اختلاس گران را به کشــور برنمی گردانید؟ حالا 
همه زورشــان به هنرمندان رسیده که از آن ها 
مطالبه کنند؟ هیچ چیز سر جای خودش نیست. 
کدام پول به حســاب مردم بازگشــته است؟« 
پورعرب درباره وضعیت هنرمندان پیشکسوت 
هم بیان کرد: »رســیدگی به شرایط همه مردم 
در دوران بازنشستگی وظیفه دولت است اما من 
خودم هنوز بیمه نیســتم! الحمدالله نیازی هم 
به جایی ندارم و همه مریضی و ســرطانی را که 

گرفتارش شدم، هم با بودجه خودم درمان کردم. 
نیازی به هیچکس هم نداشتم. می دانستم اگر 
بخواهند کمک کنند، منت کارشــان را بر سرم 
می گــذارد. هنرمندان پیشکســوتی که زمانی 
دســتمزد بالا می گرفتند هم باید فکر این ایام 

خود را هم می کردند.«
این بازیگر پیشکســوت درباره احساس خود 
نســبت به دنیای بازیگری در ســال های اخیر 
اظهار کــرد: »حس و حــال اجتماعی ام خوب 
نیست. نه فقط برای من که برای اکثر دوستان 
همین گونه اســت و وقتی حس و حال خوبی 
نداشــته باشی نمی توانی شــاد باشی و درست 
حرکت کنی. خداراشکر که من نیازمند نیستم 
و به اندازه خودم دارم اما شرایط اجتماعی خوب 
نیست.« او در پایان تأکید کرد: »هنرمندان برای 
اعتباری که دارند باید ریاضت بکشــند. بالاخره 
وقتی ســن بالا می رود دیگر پیشنهادها کمتر 
می شود و شاید دستمزد سابق هم به شما تعلق 
نگیرد اما بایــد اعتبار خود را در بازیگری حفظ 
کنید. بازیگران بزرگ ایــن اعتبار را به راحتی 
به دســت نیاورده اند. من هم تا هر وقت بتوانم 
بازیگری را ادامه می دهم. نشــد به تئاتر می روم 
یا خودم برای خودم برنامه می سازم. من درس 
این رشته را خوانده ام. شکر خدا سرطانی هم که 
داشــتم بهبود پیدا کرده و در وضعیت سلامتی 

خوبی قرار دارم.«

ابوالفضل پورعرب:

 تلویزیون از من خوشش نمی آید

سازمان سینمایی، ضمن محکومیت اقدام جشنواره کن در 
نمایش »عنکبوت مقــدس« و اهدای جایزه به آن، این فیلم 
را یک شــب نامه سخیف سیاسی دانســت که به اعتقادات و 
ارزش های میلیون ها مسلمان و جمعیت عظیم شیعیان جهان 

توهین کرده است.
بــه گزارش خبرگزاری خبرآنلاین، ســازمان ســینمایی 
با صــدور بیانیه ای، ضمن محکوم کــردن محتوای جعلی و 
دروغین و نفرت انگیز فیلم ســینمایی »عنکبوت مقدس« و 
اعلام برائت خود و ســینماگران از عوامل این اثر سیاه، اقدام 
جشنواره فیلم کن در تقدیر و تمجید این فیلم را مغرضانه و 

سیاسی خواند.
متن بیانیه این سازمان به شرح زیر است:

»بسمه   تعالی
عرصه فرهنگی در جهان همواره محل پاسداشت ملت ها و 
ارج نهادن به ارزش های جامعه بشری بوده است، ارزش هایی 
که ریشــه در اعتقادات و باورهای مردم و کشــورها دارند و 
در این میان جشــنواره های بین المللی ســینمایی عموما با 
شعار توجه به هنر هفتم و انعکاس تولیدات فاخر کشورهای 
جهان رخ می نمایند، لیکن سال هاست که شاهد آن هستیم 
اصحاب زور و تزویــر با رخنه در این رویدادها یا پایه گذاری 
جشــنواره هایی که نقش ابزار جنگی آن ها در مواجه با آحاد 
آزادیخواهان جامعه جهانی را دارند، در تلاشــند که منویات 
سیاسی خود را بر عرصه هنر حقنه کنند و آنچه ماحصل آن 
شده اســت به اضمحلال رفتن ارزش هنری و وجه حرفه ای 

این رویدادهاست.
این بار نیز در جشنواره فیلم کن که تحت سیطره و فرامین 
دولت فرانسه برگزار می شود شاهد آن بودیم که ساخته ای نه 
تنها صرفا سیاسی بلکه شب نامه سخیف تصویری که ماحصل 
ذهن مشــوش فردی ایرانی تبار و برآمده از زَر استکبار است 
و بــه اعتقادات و ارزش های میلیون ها مســلمان و جمعیت 
عظیم شیعیان جهان توهین کرده مورد توجه این جشنواره 
قرار گرفته است، این سیاهه  تصویری با سوگیری اجتماعی، 
مذهبی و تحقیر باورهای آیینی ایرانی اسلامی درصدد است 
مسیری را رود که سلمان رشدی ها در آیات شیطانی و آتش 
زنندگان قرآن کریم رفته اند غافل از اینکه یرُِیدُونَ لیُِطْفِئُوا نوُرَ 

الَلهّ بأِفَْوَاهِهِمْ وَالَلهّ مُتِمُّ نوُرهِِ وَلوَْ کَرِهَ الکَْافرُِونَ.
در حالی فیلم موهوم »عنکبوت مقدس« با ارایه چهره ای 
مخدوش از جامعه  ایرانی و با توهین آشکار به باورهای متعالی 
شیعیان در این جشنواره مورد تقدیر قرار گرفته که با انتخاب 
سیاســی این اثر ضعیف بــه عقیده بســیاری از منتقدان و 
کارشناسان بین المللی جای سوال مهمی در کارنامه حرفه ای 

این جشنواره بین المللی به جای گذاشته است.
سازمان ســینمایی، ضمن محکومیت این اقدام جشنواره 
مذکور، و اعلام برائت خود و سینماگران از عوامل این اثر سیاه 
تصویری بر این نکته تاکید می کند که فرانسه و جشنواره فیلم 
کن می بایست نسبت به احساسات جریحه دار شده میلیون ها 
شــیعه مسلمان در جهان پاسخ گو باشند و این لکه ننگ ضد 

فرهنگی را از کارنامه حرفه ای خود بزدایند.
در انتها مطئنیم که راه نورانی اسلام و جبهه حق در میان 
این آماج حملات فرهنگی بیش از پیش و متحدتر از قبل در 

سپهر فرهنگ و هنر خواهد درخشید.«
انتقاد کیهان از فیلم عنکبوت مقدس

روزنامه کیهان نوشت: جشــنواره کن ۲۰۲۲نیز بارویکرد 
سیاست زده و ضدنژادی اقدام به انتخاب فیلم ها و سینماگران 
ایرانی زد. به این ترتیب که آثاری توهین آمیز علیه ایرانیان و 

دین اسلام را به عنوان نماینده سینمای ایران انتخاب کرد!
بنابر اظهار نظر حاضران در جشنواره کن امسال، فیلم های 
ایرانی پذیرفته شــده در کن ۲۰۲۲ بیــش از قوت هنری و 
ســینمایی به خاطر تصاویر ضدایرانی و ضداسلامی پذیرفته 
شدند. یکی از این آثار، فیلم »عنکبوت مقدس« بود که بیش 
از فیلم سینمایی به عنوان یک تبلیغ تصویری علیه مردم ایران 
و دین اسلام، قابل ارزیابی است. فیلمی که توسط گروهی از 
ایرانیان ترک وطن کرده در اردن ســاخته شــده است. این 
فیلم تصویری به شدت مشمئزکننده از هموطنانمان نمایش 
می دهد؛ اما آنچه در فیلم »عنکبوت مقدس« برجسته تر است، 
محتوای ضداسلامی فیلم و تصویرسازی غیرانسانی این فیلم 
از مردم متدین ایران است. فیلم »عنکبوت مقدس« یک سوژه 
تکراری را دستمایه خودش قرار داده است. این فیلم درحالی 
موضوع یک قاتل زنجیره ای را انتخاب کرده که یک فیلم ایرانی 
دیگر نیز با همین موضوع و با نامی تقریبا مشــابه، سال قبل 
روی پرده سینماهای کشورمان رفت. فیلم »عنکبوت مقدس« 
رفتار یک قاتل زنجیره ای که در أثر اختلال روانی اقدام به قتل 
می کرد را به ارزش های ایرانی- اســلامی نسبت داده است! تا 
آنجا که بی بی ســی فارســی، با تیتر »قتل زنان به نام خدا« 
به اســتقبال این فیلم رفته اســت! جایزه بهترین بازیگر زن 
جشنواره کن ۲۰۲۲ به بازیگر این فیلم که یک مهاجر سابقا 
ایرانی است اعطا شد و او در سخنان خود از درد و رنج مردم 
ایران و بخصوص آبادان عزیز گفت. او علی رغم اینکه در تمام 

این سال ها هیچ محدودیتی برای سفر به ایران نداشته ترجیح 
داده هرگز به ایران بازنگردد و درنتیجه سال هاست در انتخابی 
خودخواسته ارتباطی با مردم ایران نیز ندارد که اکنون داغدار 
رنج و درد آنها باشــد! بر این اساس بهتر بود در تریبون این 
جشــنواره از مشکلات و دردسرهای جامعه مهاجران در اروپا 
سخن می گفت. مشکلاتی که خودش در تمام این سال های 
سختی و بیکاری از نزدیک لمس کرده و طعم شهروند درجه 
دو بودن را چشیده است. برای مثال فقط کافی بود اعتراف ماه 
گذشته پاپ فرانسیس)رهبر کاتولیک های جهان( را به زبان 
بیاورد که گفت: »ما نژادپرســت هستیم. و این بد است، این 
واقعیت که بسیاری از کشورها بیشتر از پناهندگان اوکراینی 
جنگ زده استقبال می کنند تا پناهندگان سایر نقاط جهان، 
نامی ندارد جز نژادپرســتی.« مســلما این درد بســیاری از 
مهاجران از جمله خود او در جامعه اروپا بود و مسلما با تکرار 
ســخنان پاپ در جشنواره پناهندگی اش لغو نمی شد اگرچه 
ممکن بود دیگر به عنوان یک ایرانی)!( در جشنواره های غربی 
مطرح نشــود. البته از کسی که برای ارتزاق روزانه اش مجبور 
به بازی در فیلمی ضدایرانی شده که نه تنها ایران بلکه حتی 
طعنه به بارگاه امام مهربان ایرانیان و شیعیان در مشهد را نیز 

روا می دارد؛ انتظار این حد از آزادگی بیجاست.
روزنامه جوان هم به بهانه یک فیلم 

از اصلاح طلبان انتقاد کرد!
روزنامه جوان نوشت : پس از موج ضددینی اصلاح طلبان 
بــرای تخریب یک ســرود امام زمانی، آنان روز گذشــته به 
تقدیس بازیگری پرداختند که برای بازی در فیلمی ضد دینی 
و ضد ایرانی برنده جایزه بهترین بازیگر زن در جشــنواره کن 
شده است. این بازیگر در میانه دهه ۸۰ به دلیل پخش فیلم 
خصوصی اش به دســت بازیگری دیگر، از ایران رفت. جامعه 
ســینمایی و هنری ایران، اما هیچ گاه فرد منتشرکننده این 
فیلــم خصوصی را طرد نکرد و حتی بــرای کمک به درمان 

بیماری آن فرد، کمپین تشکیل داد.

آذر منصــوری، دبیر کل حزب اتحــاد ملت، پس از اعلام 
خبر اعطای جایزه به زهــرا امیرابراهیمی، بازیگر مذکور، در 
توئیتی نوشت: »زهرا امیرابراهیمی از خاکستر خود برخاست 
و امروز مزدش را گرفت. مبارکش باشد«. اما پوستر فیلمی که 
امیرابراهیمــی در آن بازی کرده، تصویری هوایی از حرم امام 
رضا علیه السلام در شب که چراغ های خیابان های اطراف حرم، 
خطوطی را بــه مرکزیت حرم ایجاد کرده و روی این تصویر، 
نام فیلم یعنی عبارت »عنکبوت مقدس« با فونت عربی زده 
شده است. این توهین آشکار به مقدسات ده ها میلیون ایرانی 
با اعتراض کاربران فارسی زبان در فضای مجازی مواجه شد. 
از لحظه اول انتشــار این عکس اعتراضات جریان داشت و آیا 
می توان پذیرفت که آذر منصــوری بی اطلاع از این توهین، 

ذوق زده از جایزه بازیگر زن این فیلم باشد؟
عــلاوه بر این، داســتان و روایت فیلم هم ضــد ایرانی و 
ضداســلامی اســت. کارگردان این فیلم، از ماجرای ســعید 
حنایی، قاتل زنجیره ای سوءاســتفاده و با ربط دادن قتل های 
او به انگیزه های دینی، تصویری ســیاه از جامعه دینی ایران 
بــه جهان ارائه می کند. ســعید حنایی ۱۶ زن را به شــکل 
زنجیره ای در اطراف مشــهد به قتل رساند که همگی آنها از 
زنان خیابانی بودند. گفته شــد پیش از این، فردی با ســوار 
کردن همسر حنایی به عنوان مسافر، به او تجاوز کرده بود و 
حنایی علت این کار را زنان خیابانی دانسته و به ادعای خود 
خواسته جامعه را از فســاد پاک کند! او پس از دستگیری و 
محاکمه اعدام شــد. حالا در فیلم عنکبوت مقدس همه چیز 
علیه دین و اســلام به تصویر کشیده می شود و عکس فیلم 
هم توهین به امام شــیعیان اســت. باید برای جایزه گرفتن 
چنین فیلمی خوشحال باشیم؟ فیلم هایی که بر محور ایران 
هراسی و اسلام هراسی ساخته و در جشنواره های غربی جایزه 
می گیرنــد، در واقع به عنوان توجیه گــران تحریم یا حتی 
تجاوز نظامی به ایران محسوب می شوند و از این منظر پیاده 
نظام رسانه ای غربی ها هستند. آیا برای جایزه گرفتن چنین 
فیلم هایی باید خوشحال باشیم؟ واکنش محمدعلی ابطحی، 
فعال سیاســی اصلاح طلب و رئیس دفتــر خاتمی در دولت 
اصلاحات جالب تر اســت: »زهرا امیرابراهیمی نشان داد که 
وقتی مشکلی در زندگی زمینت می زند، می شود دوباره بلند 
شد و به قله رسید. مبارک خودش و مبارک هر افتاده ای که 
به راه می زند.« و وقتی با این اعتراض مواجه شــد که فیلمی 
که او در آن بازی کرده، ضد ایرانی و ضد اسلامی است، پاسخ 
داد: »مــن فیلم را ندیدم که قضاوت کنم. ولی یک زن ایرانی 
بوده، رفتن این راه امیدوارانه تبریک دارد.« یعنی هیچ چیزی 
مهم نیســت و صرف زن بودن کفایت می کند! اصلاح طلبان 
مدعی هستند که با تحریم ها مخالف اند. اما ابزارهای توجیه گر 
تحریم را تحسین می کنند. اصلاح طلبان معترض اند که چرا 
حامیان انقلاب اسلامی، آن ها را گاه ضددین معرفی می کنند، 
امــا نمی خواهند بپذیرند که این رفتارهــای خود آنان بوده 
 کــه تصویری غیردینی یا ضددینی از آن ها به جامعه معرفی

کرده است.

بیانیه سازمان سینمایی علیه جشنواره کن:

فیلم عنکبوت مقدس، تکرار مسیر سلمان رشدی است
توضیح درباره شایعه اختلاف طهماسب و جبلی

مجید توکلی، مشــاور ایرج 
طهماســب در برنامه شبکه 
»مهمونی«،  خانگیِ  نمایش 
برنامــه  بــا  گفت وگــو  در 
»اســتودیون هشتِ« رادیو، 
درباره شــایعه اختلاف بین 
ایــرج طهماســب و حمید 

جبلی توضیحاتی داد.
او در پاســخ به این پرســش که چرا جای حمید جبلی در »مهمونی« خالی  
است، گفت: »آقای جبلی و آقای طهماسب از رفقای قدیمی هستند و آقای 

جبلی، هم سر تمرین و هم سر فیلمبرداری ما آمده است.«
توکلی در توضیح کم کاری حمید جبلی توضیح داد: »آقای جبلی آن طور که 
من اطلاع دارم، دیگر بنا ندارد کار کند. حالا ایشــان نخواســته علنی این را 
اعلام کنند، ولی من از گپ و گفت هایشــان متوجه شدم که فعلًا تحت هیچ 

شرایطی نمی خواهند در تلویزیون، شبکه خانگی، تئاتر و… کار کنند.«
او در واکنش به شایعه اختلاف حمید جبلی و ایرج طهماسب گفت: »ایشان 
فعلًا قصد کار کردن ندارند و برای همین دامن زده شــده است به شایعات و 
این که با آقای طهماسب اختلافات دارند، این شایعه در حالی است که او سر 

تمرین ها و سر صحنه سریال »مهمونی« آمده است.«

قیمت بلیت کنسرت های پاپ در تهران 
نیم میلیونی شد

افزایــش تعرفه هــای بخش خصوصی بــرای تامین پروداکشــن؛ نور، صدا، 
ال ای دی ها و دســتمزد کادر فنی در کنار افزایش اجاره بهای ســالن، سقف 

قیمت بلیت کنسرت های پاپ در تهران را ۵۰۰ هزار تومان کرد.
به گزارش خبرگزاری خبرآنلاین، نگاهی به برنامه کنســرت های پیش رو تا 
پایان خرداد نشــان می دهد نقطه اوج قیمت بلیت هم اکنون روی کنسرت 
»خوانندگان پاپ« در »تهران« متمرکز شــده و سقف را به ۵۰۰ هزار تومان 
رسانده است. افزایش مبلغی که با توجه صحبت های پیشین کنسرت گذارانی 
چون محمدحســین توتونچیــان و صدرالدین حســین خانی در گفت وگو با 
خبرآنلایــن در مورد افزایش صددرصــدی تعرفه های بخش خصوصی برای 
تامین پروداکشن؛ نور، صدا، ال ای دی ها و دستمزد کادر فنی در کنار افزایش 
۵۰، ۶۰ درصدی اجاره بهای ســالن پس از تعطیلی طولانی مدتی که شیوع 
ویروس کرونا بر برگزاری کنسرت در ایران تحمیل کرد دور از انتظار هم نبود.

همین کنسرت های پاپ ۵۰۰ هزار تومانی اگرچه کف قیمت بلیت شان ۱۵۰ 
هزار تومان است اما این سوال را پیش می آورند که آیا باید پذیرفت تماشای 
کنسرت خوانندگان شناخته شده پاپ در سالن هایی چون برج میلاد و سالن 

میلاد نمایشگاه بین المللی تهران تنها تفریح ثروتمندان است؟

»رقص کولی« کیوان ساکت منتشر شد
کیوان ســاکت از انتشــار کتاب »رقص کولی« برای ساز سنتور خبر داد. به 
گــزارش خبرگزاری خبرآنلایــن، رویا باقرزاده و محســن غلامی، به تازگی 
کتابی به نام »رقص کولی« را از ۱۰ چهارمضراب آلبوم »ســبکبال« کیوان 
ســاکت جمع آوری کرده اند. کیوان ســاکت )آهنگساز و نوازنده تار و سه تار( 
گفت: »رویا باقرزاده و محســن غلامی ۱۰ چهارمضراب از ســاخته های من 
را از آلبوم »ســبکبال« انتخاب کردند و این آهنگ ها را برای ســاز ســنتور 
ســاماندهی )تنظیم( و مضراب گذاری کردند کــه در نتیجه این دفتر با نام 
»رقص کولی« از ســوی انتشــارات آوای برگریزان منتشر شده است.« این 
آهنگســاز در ادامه گفت: »این آثار ۱۰ چهارمضراب از ساخته های من است 
که در دســتگاه شور، آوازهای دشــتی، ابوعطا و افشاری است.« این نوازنده 
تاکید کرد: »این چهارمضراب ها برای ساز تار و سه تار نوشته شده بود ولی از 
جایی که نوازندگان سنتور هم به این آهنگ ها علاقه داشتند این دو هنرمند 
تصمیم گرفتند این آثار را برای ســاز سنتور هم ســاماندهی کنند تا مورد 
اســتفاده هنرمندان بیشــتری قرار گیرد.« او در پایان گفت: »امیدوارم این 
ساخته ها مورد پســند نوازندگان سنتور قرار گیرد و خیلی خوشحال هستم 

که نوازندگان این ساز هم می توانند این آثار را بنوازند.«

»بدون قرار قبلی« فیلم برگزیده سال ۱۴۰۱ کمیسیون 
ملی یونسکو شد

فیلــم ســینمایی »بــدون 
قــرار قبلــی« بــه انتخاب 
به عنــوان  داوران  هیــأت 
فیلم برگزیده ســال ۱۴۰۱ 
یونسکو-  ملی  کمیســیون 

ایران، انتخاب شد.
به گزارش ایرنا از موسســه 
تصویر شهر، مراسم معرفی و 

نمایش فیلم برگزیده سال کمیسیون ملی یونسکو با همکاری انجمن اتیسم 
ایران و شرکت نوسازی عباس آباد، ۱۲خرداد ۱۴۰۱ در سالن کوشک باغ هنر 

برگزار می شود.
در این برنامه با حضور دبیرکل کمیســیون ملی یونسکو- ایران، متخصصان 
حوزه اتیســم، فعالان اجتماعی و هنردوستان از عوامل فیلم بدون قرار قبلی 
تقدیر می شــود و لوح سپاس کمیسیون ملی یونسکو- ایران به تهیه کننده و 

کارگردان این فیلم اعطا می شود.
در این فیلم تلاش شده است تا با نگاه ویژه ای به اختلال اتیسم، مخاطب به 

شناختی همه جانبه از این بیماری برسد.
فیلم ســینمایی بدون قرار قبلی به کارگردانی بهروز شعیبی و تهیه کنندگی 
محمود بابایی در چهلمین جشــنواره فیلم فجر برنده سیمرغ زرین بهترین 
فیلم از نگاه ملی )جایزه ویژه ســردار شهید حاج قاسم سلیمانی( شد. اکران 
عمومی این فیلم که از تولیدات بنیاد ســینمایی فارابی با مشارکت موسسه 
تصویر شــهر است، از هجدهم خردادماه در ســینماهای سراسر کشور آغاز 

می شود.

سام قریبیان کارگردان »سکه شانس« شد
فیلــم ســینمایی »ســکه 
شــانس« به کارگردانی سام 
موضوع طنز  بــا  و  قریبیان 

تیرماه کلید می خورد.
محســن شــایانفر که تهیه 
کنندگــی فیلم ســینمایی 
سکه شانس را بر عهده دارد، 
در گفت وگو بــا ایرنا، اظهار 

داشــت: به تازگی درخواست پروانه ساخت فیلم سینمایی سکه شانس را به 
وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی ارشــاد ارائه داده ام و طبق برنامه ریزی های 

انجام شده، فیلم را تا نیمه اول تیرماه کلید خواهیم زد.
وی ادامه داد: این فیلم سینمایی از مضمون طنز برخوردار است و با رویکردی 

تحلیلی به اختلاف طبقاتی و فاصله میان زندگی مردم می پردازد.
شایان فر درباره کارگردانی این فیلم سینمایی نیز توضیح داد: در حال حاضر 
ســام قریبیان کارگردانی سکه شــانس را قرارداد بسته تا پس از فیلم  ۳۶۰ 

درجه آن را برای سینما بسازد.
 البته ما از ۲ سال قبل مقدمات تولید فیلم را آغاز کردیم اما به دلیل شیوع 
کرونا ســاخت آن متوقف شــد. در حال حاضر نیز مهــدی بدرلو به ععنوان 
مجــری طرح و فرزین فرزادنیا به عنــوان مدیر تولید با ما همکاری خواهند 

داشت.
این تهیه کننده ســینما و تلویزیون درباره فیلمنامه سکه شانس نیز توضیح 
داد: فیلمنامه این اثر با طرحی از خودم توسط سولماز فرخ منش نوشته شده 
و بازیگران بســیاری در آن حضور خواهند داشت که البته هنوز قراردادی با 

هیچ بازیگری منعقد نشده است.
شــایان فر که تهیه کنندگی مجموعه تلویزیونــی حکایت های کمال را هم 
برعهده داشت، درباره ساخت فصل دوم سریال گفت: فیلمنامه سریال آماده 
اســت و همان طور کــه می دانید برای این ســریال دکورهای ماندگاری در 
شــهرک سینمایی غزالی ساخته شــد. اما مدیران تلویزیون عزم جدی برای 
تولید فصل دوم نداشــتند و حالا با تغییر مدیران نیز مشــخص نیســت که 

سرنوشت فصل دوم سریال چه خواهد شد.

اخبارکوتاه

جــواد رضویان که در ســریال »جادوگر« با 
احمد مهرانفر همبازی شــده است، درباره  این 
همکاری و زوج جدیدی که با او ساخته، توضیح 
داد: من الان نمی توانم این را تایید کنم زیرا نیاز 
داریم که مخاطب مــا را تایید کند. به گزارش 
ایسنا، رضویان ادامه می دهد: زوج سازی چه در 
سینما و چه در سریال، کار بسیار سختی است. 
امیــدوارم باز هم بتوانم با احمــد کار کنم و از 
صبوری و تکنیک و اخــلاق خوبش یاد بگیرم. 
برای من بسیار لذت بخش اســت که در آینده 
هم با او کار کنــم و امیدوارم برای مخاطب هم 
جذاب باشد. سیدجواد رضویان ـ بازیگر سینما 
و تلویزیون ـ درباره نقشــش در سریال نمایش 
خانگی »جادوگر« عنوان کرد: در این سریال من 
نقش یک کلاهبردار را بازی می کنم. در کارهایی 
مثــل »جادوگر« ما خودمــان بانی خلق خنده 
نیستیم و موقعیت ها به ما کمدی می دهند. فضا 
جدی تر است و ما بیشتر درگیر موقعیت کمدی 
هستیم؛ به این صورت که پرسوناژ، خلق کمدی 
نمی کند و بیشتر، موقعیت هاست که بار کمدی 
را به دوش می کشــد. کار ما کاملا در بستر درام 
جلو می رود و در موقعیت های مختلف، کمدی 
خلق می شود. او درباره همکاری با مسعود اطیابی 
ـ کارگردان سریال »جادوگر« ـ گفت: من قبلا 
هم در فیلم ســینمایی »اخلاقتــو خوب کن« 
افتخار همکاری با مســعود اطیابی را داشته ام و 
با ایشــان یک رفاقت بالای ۱۰ سال دارم. مثل 
برادر بزرگترم هستند و بسیار دوستشان دارم و 
سعادتی بود که در خدمتشان باشم. رضویان در 

پاســخ به این سوال که با توجه به تجربه فضای 
کارگردانی، آیا در ســریال »جادوگر« کاملا در 
خدمت کارگردان بوده و یا نظر و پیشــنهاد هم 
داده اســت؟ گفت: در هر برداشت، حکم نهایی 
را کارگردان می دهد. در لحظاتی که احســاس 
می کنیم نظرات مان می تواند کمک کننده باشد 
پیشــنهاد می دهیم اگر اســتفاده شد که بهتر 
و اگر هم اســتفاده نشد چنانچه در صحنه های 
دیگر نکته ای به ذهنمان برسد همچنان با انگیزه 
پیشنهاد می دهیم. ممکن است از ۱۰ پیشنهادی 
کــه مطرح می کنیم ۹ تای آنها رد بشــود ولی 
به طــور کلی ما اگر احســاس کنیم می توانیم 
در راســتای متن به بهتر شدن سکانس کمک 
کنیم حتما نظرمــان را بیان می کنیم. رضویان 
درباره   تفاوت محدودیت های تلویزیون و نمایش 
خانگی هم گفت: محدویت همه جا هست. گاهی 
بعضی چیزهای دچار اشــکال پخش می شــود 
که باعث تعجب اســت. اما از این که حس یک 
بام و دو هوایی به ما دســت می دهد متاســف 
می شویم؛ طوری که انگار این محدودیت ها برای 
بعضی ها اعمال می شــود و برای برخی نیست. 
این هنرمند طنز دربــاره حضور پیدا نکردن در 
برنامه »جوکر« توضیح داد: علی مسعودی عزیز 
در لایو اینستاگرام شــان توضیح داده بودند. من 
برای حضور در برنامه »جوکر« دعوت شــدم اما 
مشــکلی برایم پیش آمد که شرایط حضور در 
این برنامه برایم فراهم نشــد. رضویان در پاسخ 
به این سوال که »در شــرایط فعلی که شرایط 
زندگی مردم سخت شده است، ساخت آثار طنز 

در تزریق حال خوب به مردم چقدر کمک کننده 
و موثر اســت؟« عنوان کرد: در اصل، رسالت ما 
این بوده که مرهمی بر زخم ها و دردهای مردم 
باشیم که وقتی مردم، خسته از شرایط اقتصادی 
و معیشتی و خســته از یک روز کاری به خانه 
می آیند مــا بتوانیم یک محصول ارائه کنیم که 
کمی به آن ها انرژی و لبخند بدهد، اما متاسفانه 
به قدری شرایط دشوار شده که هم مردم بسیار 
ســخت می خندند و هــم کار مــا و خنداندن 
مردم بسیار سخت شده اســت. ما هم در کنار 
مردم همین شــرایط سخت و گرانی ها را تجربه 
می کنیم. من خودم مرغ و ماکارونی و اقلامی که 
این روزها گران شده را تحریم کرده ام و ترجیح 
می دهم حتی سر کار هم لب به این غذاها نزنم. 
ما وعده های دیگری به این مردم داده بودیم که 
امیدوارم به زودی عملی شــود. قــرار بود فقر را 
ریشه کن کنیم نه فقیر را. این هنرمند افزود: من 
این روزها از دیدن شرایط مردم، حال بدی دارم. 
همین قدر که مردم سخت می خندند حال ما هم 
بد اســت و ما هم سخت می توانیم بخندانیم. ما 
به مردم وصلیم و همگــی یک زنجیره ایم. ما از 
مردم انرژی می گیریم. وقتی به عقب برمی گردیم 
می بینیم که در سریال های دهه ۷۰ چقدر مردم 
راحت تر می خندیدند و چقدر حالشان بهتر بوده 
اســت. او با اشاره به دشواری خنداندن مردم در 
شــرایط فعلی، خاطرنشان کرد: موانعی که الان 
جلوی راه ما اســت، کم نیســت. هم محدویت 
ســاخت محتوا داریــم و هم مردم ســخت تر 
می خندند و متاســفانه نمی خواهیم باور کنیم 

که مردم ما آنقدر باهوش هستند و از رسانه های 
مختلف، فیلم های مختلفی می بینند که دلیلی 
ندارد که بخواهند کار ضعیف یا متوســط ما را 
تماشا کنند و تحمل کنند. کار ما امروز سخت تر 
از گذشــته اســت. رضویان اظهار کرد: من به 
شخصه دچار نگرانی شده ام. من بغض دارم وقتی 
می خواهم بروم ســر صحنه و کمدی کار کنم. 
گاهی فکر می کنم شاید تاریخ مصرف من تمام 
شده اســت و دیگر نمی توانم مردم را بخندانم. 
بازیگر ســریال های طنز تلویزیون درباره  اینکه 
چرا دیگر تلویزیون سریال های طنز پرمخاطب 
تولید نمی کند؟ توضیح داد: آیا هم و غم مدیران 
فعلی ما این است که سریال خیابان خلوت کن 
بســازند؟ این محدودیت هایی که وجود دارد ما 
را له کرده اســت. من احســاس می کنم شاید 
نمی خواهند این اتفاق بیفتد. شاید اگر هر شب 
یک سریال تلخ و غمگین پخش کنیم بیشتر به 
مذاق مدیران خوش بیاید تا اینکه ســریال طنز 
بســازیم و مردم را بخندانیم. رضویان افزود: ما 

جماعتی بودیم که نزدیک به ســه دهه فعالیت 
کرده ایم و همیشه ســعی کرده ایم که بهترین 
حالمان را با مردم به اشــتراک بگذاریم و با حال 
خوب برایشــان کار کنیم. من شرایط نیمه دوم 
دهــه ۹۰ به بعد را درک نمی کنم. تیم ها و افراد 
دغدغه منــد و پای کار که همچنان هســتند و 
ما هم که تمام تلاشــمان این است که لحظاتی 
را خلق کنیم که مردم لــذت ببرند اما من این 
سیاست ها را نمی فهمم. نمیدانم این چه روندی 
است که در کار دچارش شده ایم. اگر کار بد است 
بگویید بد اســت، اگر نیاز به اصلاح دارد بگویید 
یک کار دیگر بسازید، اصلا بگویید نپسندیدیم 
اما ما را از بلاتکلیفی در بیاورید. جواد رضویان در 
پایان گفت: ترجیح می دهم خیلی مسائل را باز 
نکنم چون مردم بسیار باهوش تر از این هستند 
که من بخواهم برایشان از دلیل نبود سریال های 
خوب در تلویزیون بگویــم. فقط امیدوارم حال 
فردا از امروزمان بهتر باشد و نرسیم به جایی که 

بگوییم سال به سال دریغ از پارسال.

گفت وگو با جواد رضویان به بهانه سریال جادوگر

زوج کمدی رضویان و مهرانفر موفق می شود؟


